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Entrevista a Joan Gassò, alcalde de Sant Post de Campsentelles 

''Sant Fost va a un ritme 
vertiginós" 

Durant els últims mesos el govern de Sant municipal de CiU a I'equip de govern. Ara, 
Fost ha sofert alguns canvis. Canvis en els després de tots aquests moviments i a les 
titulars d'algunes regidories, la dedicado portes de la Festa Major, Joan Gassò fa una 
exclusiva de l'alcalde o l'entrada del grup radiografia de la vida política a la població. 

Laura Ortiz 

Després de tres anys 
en majoria compartida 
amb EuíA i d'una esta-
biiitat politica, com po-
dem dir que va Sant 
Fost? 

Sant Fost va a un ritme 
vertignós. Crac que nomésca! 
passejar-se per la poblado 
per veure què tots aquells 
projectes que es poden inidac 
amb quatre anys de mandat 
per endavant iamb elsuport 
sufident es poden fer realitat 
i és ara quan estem comen-
çant a recoHir els fruits 
d'aquesta estabiUtat que tant 
necessitava Sant Fost. 

Si amb una majoria 
de set persones a I'e-
quip de govern el man-
dat ha anat bé, amb la 
recent i n c o r p o r a d o 
dels dos regidors de 
C i U encara ha d'anar 
millor? 

Jo crec que sí i per això 
s ha portât endavant ia 
proposta. Després d'una le-
gislatura sagnant com va ser 
íanterior, amb una oposició 
que creiem que va tenir una 
postura totaiment destruc-
tiva, la idea de ¡'equip de 
govern és que si existía un 
canvi d'actitud tots eisgrups 
municipals podrien tenir 
representado. Aquesta va ser 

Joan Gassò, alcalde de Sant Fost 

una proposta que ja vam 
anunciar ai principi d'aquesta 
legislatura i no només cap a 
CiU, però evidentment tal i 
com està ia situado amb 
¡'actualgrup mixtés difícil arri-
bar a acords. Creiem que 
¡'entrada de CiUaigovern de 
Sant Fost és moitpositiu per 
a ia pobiació. 

Fa poc temps, però, 
com viu Joan Gassò la 
dedicació exclusiva com 
a alcalde? 

Es una experiéncia in-
creíble. Jo estava convençut 
que possiblement m'avom'ria 
tantes hores a ¡'Ajuntament, 
però un cop t'hiposes veusia 
quantitat de feina que hi ha. 

sobretot, en ¡a part d'aten-
ció a¡s ciutadans des de ia 
part política, sense obiidar 
que ia gerència d'un 
ajuntament a niveU ¡ntern 
també té dseu temps. E¡que 
passa és que jo sóc un 
apassionat de ia política mu-
nicipali reaimentestic gaudint 
de totes les hores que hi estic 
dedicant 

Durant aquest man-
dat s'han pogut portar 
a terme projectes d'en-
vergadura per a la po-
blació com pot ser l'I ES 
o el CAP. A un any vista 
de les eleccions quins 
són els projectes de 
futur que es planteja 

I'equip de govern? 
Nosaitres ens plantegem 

projectes de futur, no només 
per aquest úHim any, sinóamb 
una continuìtat. Els dos 
projectesprindpás serien con-
tinuar amb les següents fa-
ses del centre civic que 
actuaiment està en cons-
trucció i ia dotado a! pable 
deis serveis de neteja i de 
mobiliari urbà que necessita. 
Però a més tenim un gwi pro-
grama de pares i jardins per 
a ia poblado, continuar amb 
ia miUora de i'eix centrai... jo 
crec que ia feina que tenim 
d'aquiai final dei mandai és 
acabar ia feina que hem 
comengat 

La Festa Major de 
Sant Fost està al caure, 
la Paz Padilla com a cap 
de cartell , tres dies 
d'orquestra, la incor-
poració d'un bali per a 
la gent gran divendres a 
la tarda... Què podem 
d e m a n a r perqué tot 
vagi bé durant aquests 
dies festius? 

Jo crec que i'únicque s'ha 
de demanar és continu'/iat ais 
ciutadans perqué participa-
ció no faita, per tant només 
cai demanar que vingum, 
queesdistreguin, ques'oblidin 
de tot i que gaudeixin dels 
quatre dies de festa ddnostre 
pobie. 
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